
Motie: Subsidieregeling Rijswijk

De gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op dinsdag 09 juli 2024.

Constaterende dat:

● Er jaarlijks 13,3miljoen euro wordt uitgegeven aan subsidies;

● De vijf grootste subsidie ontvangers hiervan 6,5miljoen euro aan subsidies ontvangen.

Overwegende dat:
● Rijswijk zal de komende jaren stevig moeten bezuinigen om een tekort van miljoenen

euro’s op te vangen;
● Er relatief weinig bekend is over besparingsopties m.b.t. subsidies.

Verzoekt het college om:

● Omvoor het volgende begrotingsdebat, eind 2024, in kaart te brengen opwelke

manieren er bespaard kanworden op de grootste subsidieontvangers in de gemeente

Rijswijk, te weten de Rijswijkse Schouwburg, de Bibliotheek, het RijswijksMuseum,

Trias enWelzijn Rijswijk;

● Hierbij specifiek aandacht te besteden aan:

○ Mogelijke besparingsopties en hun impact op de activiteiten en dienstverlening

van deze instellingen;

○ De huidige financiële situatie en begrotingen van deze instellingen;

○ Alternatieve financieringsbronnen of samenwerkingsmogelijkheden om de

impact van eventuele subsidieverminderingen te verzachten;

○ De gevolgen van eventuele besparingen voor de gemeenschap en de gebruikers

van de diensten van deze instellingen;

En gaat over tot de orde van de dag.
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